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Újra sikerült megvédeni a Markhot Ferenc-kórházat - jelentették ki dolgozói az egri
nagygyűlésen. A vagyonkezelési tenderen nyertes HospInvest ugyanis nem kap engedélyt a
szeptember elsejei határidőig az intézmény működtetésére.   

Az eredeti, július 1-jei időpont után tehát már több mint két hónapot csúszik az átvétel. Pócs
Alfréd, a kórházvédő bizottság tagja elmondta: a népegészségügyi hatóság újabb elutasítása
azt jelenti, hogy a HospInvestnek - korábbi bejelentései ellenére - nem áll rendelkezésére a
szükséges szakdolgozói létszám.

(Lánchíd Rádió)
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